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Indenrigs og boligudvalget eller rette vedkommende  

  

Jeg er glad for der bliver bygget flere studieboliger så de unge mennesker kan have noget at 

bo i.  

Dette er særlig vigtigt hvis du Ikke er født og opvokset i de større byer, men kommer fra det 

vi kalder udkants Danmark.  

Her er transporten en sikker uddannelses killer. Mindst 2 timer hver vej samtidig med 

gruppe arbejde/ fælles projekter/ læse grupper osv.  

  

Bevares i de mindre byer/ udkants Danmark er der også uddannelser, men det er tit af 

samme slags.  

  

Hvis nogle vælger en anden vej/uddannelse og som regel af længere varighed, skal de unge 

mennesker til de større byer.  

Det er præmissen og som regel bliver det taget med oprejst pande. Selvom man også kan bo 

godt udenfor de større byer.  

  

Boligpriserne er horrible i de større byer og det er ikke alle der har råd til et forældre køb.  

  

Priserne er for høje.  Dels i forhold til SU’en og de krav der ellers bliver stillet de unge 

mennesker: fritidsjob, hurtig start, afvikling samt selve kravene i uddannelsen.  

Det giver ingen mening, at presse dem både økonomisk og mentalt.  

  

Jeg faldt over dette opslag og  blev simpelthen nød til at skrive.   

  

 Fra den “billigste”til den dyreste studiebolig i dette studiebolig kompleks  

  

 Dette er blot et eks. Der findes helt sikkert andre og flere udbydere af dyre studieboliger.  

  

  

https://www.umeus.dk/ 
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Mvh. Mette Christensen  
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